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Do jego bezpiecznego usunięcia zobowiązała nas Unia Europejska. Jan Lis, dyrektor
departamentu odpowiedzialnego za ochronę środowiska w Urzędzie Marszałkowskim mówi,
że mieszkańcy naszego regionu wiedzą, że wyroby zawierające azbest należy usunąć, ale nie
do końca wiedzą jak to zrobić. Dodaje, że część ludzi zdejmuje z dachu szkodliwy eternit i
pozostawia go przed swoim domem, co może być jeszcze bardziej szkodliwe.

Karol Tuzinowski z Zespołu Szkół im. Orląt Lwowskich w Stopnicy powiedział Radiu
Kielce, że wraz ze swoimi kolegami ze szkoły przygotował on prezentację na temat azbestu.
W prelekcji  mogli  wziąć  udział  mieszkańcy miejscowości.  Dowiedzieli  się  skąd uzyskać
dofinansowanie i z kim kontaktować się w sprawie usunięcia wyrobów zawierających azbest.


